
Referat af bestyrelsesmøde i Roskilde Rideklub d. 10.11.2022   

Tilstede: Anne-Marie, Mette, Malou, Anja, Camilla, Pia 

Fraværende:  

Dagsorden  

1. Referent  

2. Næste møde og øvrige datoer  

3. Økonomi 

4. Svamp i boksene  

5. Stråfoder og varsling af prisstigninger  

6. Arbejdstimer  

7. Status på elevskolen 

 

Ad. 1. Valg af referent  

Malou blev valgt som referent  

 

Ad. 2. Næste møde og øvrige datoer  

• Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 7. december kl. 19:30   

• Alle aktiviteter for elevskolen kan ses på hjemmesiden: https://roskilde-

rideklub.dk/aktivitetskalender-2021  

• Klubaften v. Karina d. 22. november  

• Staldmøde d. 27. november  

• Julestævne og kvadrille d. 3. december  

• Luciaoptog og risengrød d. 13. december  

 

Ad. 3. Økonomi 

Banksaldo pr. 8/11-2022: 343.428. Heraf udgør 39.550 kr. tilskud til bane.  

Driftsaldo pr. 8/11-2022: 300.878 kr.  

 

Ad. 4. Svamp i boksene  

Der er opdaget noget svamp i boksene, som bestyrelsen er i gang med at undersøge hvad er. Når 

vi ved hvilken type det er, og hvor ’slemt’ det står til skal det renses. Bestyrelsen melder ud når 



der vides hvilken type det er, så der kan tages de forholdsregler der er nødvendige.  

 

Ad. 5. Stråfoder og varsling af prisstigninger   

Vi har en udfordring med betaling af strøelse som bl.a. giver ubalance i regnskabet, og derfor blev 

der på mødet snakket om et nyt koncept, hvor der skal tilbydes en grundpakke, når man står 

opholdet hos ROR. Her vil strøelse bl.a. være en del af pakken. Dette vil blive drøftet på næste 

staldmøde.  

 

Strå-regnskabet blev gennemgået, og der er ingen tvivl om, at der er en ubalance i regnskabet som 

bestyrelsen er opmærksomme på. Der er flere ting, vi selv kan blive bedre til og dermed hjælpe 

regnskabet med: undgå spild og ikke åbne baller, hvis man er i tvivl om kvaliteten er ok eller ej 

(snorene må ikke klippes op, hvis den skal kunne refunderes). Dette punkt tages også op til næste 

staldmøde.  

 

Der varsles prisstigning på stråfoder samt boksleje, som vil træde i kraft pr. 01.01.2023. Nærmere 

info kommer, men det kommer af generelle prisstigninger på markedet. Dog er det en forholdsvis 

lav prisstigning, end hvad vi ellers kunne have været ude i, da vi har været gode til at spare andre 

steder.  

 

Ad. 6. Arbejdstimer  

Pia er ved at et overblik over arbejdstimer for alle opstaldere. Næste år skal det gøres på en 

nemmere måde – Mette og Pia laver et udkast.  

 

Ad. 7. Status på elevskolen 

Cocio er solgt til vores gamle træner Caroline, og vil få et godt hjem der fremover.   

Beauty er fortsat til salg, men vi har haft flere ud at se på hende.  


